



Poulie Petzl Trac / Petzl Trac pulley

Application	Poulie imperdable double pour longue tyrolienne sur corde ou sur câble
<i>Use</i>	<i>Drop-proof double pulley for long rope or wire rope zip lines</i>
Description	<p>Réas montées sur roulement à bille - excellents rendement et résistance à l'abrasion Poulie imperdable grâce au mousqueton solidaire de la poulie Poulie carénée aux deux extrémités - limite les risques de coincement des doigts pour les utilisateurs Deux supports permettent de fixer les mousquetons de progression et d'éviter qu'ils ne s'usent sur le câble Peut être utilisée sur câble ou sur corde</p> <p><i>Sheaves mounted on sealed ball bearings - excellent efficiency and resistance to wear Drop-proof pulley thanks to the attached karabiner Fairings on both sides - limits the risks of fingers pinching for the users Equipped with two supports to hold progression karabiners and avoid their wearing on the cable Can be used on a wire rope or on a rope</i></p>
<i>Description</i>	
Normes	Conforme à la norme EN 12278
<i>Standards</i>	<i>Complies with EN 12278 standard</i>



RÉF. / CODE	Charge max. <u>Max. load</u> (kN)	Rendement <u>Efficiency</u>	Diamètre compatible <u>Compatible diameter</u> (mm)	Poids <u>Weight</u> (g)
-	1.4	95%	9 - 13	400